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’s-Hertogenbosch, 15 juli 2016 
 
 

Onderwerp: verzoek interpellatie AANGEPAST 
 
Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  
 
Graag vraag ik een interpellatiedebat aan voor de vergadering van Provinciale Staten van 15 
juli 2016 over het volgende onderwerp: Schade als gevolg van het noodweer in Zuidoost-
Brabant. 
 
Toelichting  
De Statenfractie van CDA Brabant wenst een interpellatiedebat te voeren over de gevolgen 
van het noodweer in Zuidoost-Brabant. Veel verenigingen, ondernemers en burgers leven in 
grote onzekerheid als gevolg van de ondervonden schade door de extreme hagelbui van 
donderdag 23 juni jl. Met de bouwvakantie en het politieke reces voor de boeg is 
duidelijkheid over verzachtende maatregelen vanuit de overheid voor de zwaar getroffen 
regio zeer dringend. Naar de mening van het CDA handelt het college van Gedeputeerde 
Staten te weinig en te langzaam. Het CDA heeft voor dit college dan ook de volgende 
vragen: 
 
Eerst onze vragen (aangepast t.o.v. vorige versie): 

1. Bent u bereid zo snel mogelijk een nieuwe tranche van de regeling “asbestdaken 

eraf, zonnepanelen erop” uit te werken en daarbij zeer gunstige voorwaarden te 

bieden aan partijen die zwaar getroffen zijn door de recente hagelbui? 

2. Bent u bereid om gunstige leningen te verstrekken voor het vervangen van asbest 

daken met als tegenprestatie dat het bedrijf aantoonbaar verduurzaamd? 

3. Bent u bereid zo snel mogelijk het voorfinancieren van zonnepanelen op getroffen 

bebouwing van (sport)verenigingen via het energiefonds uit te werken en daarbij zeer 

gunstige voorwaarden te bieden? 

4. Bent u bereid om de commissie Rosenthal en het Rijk te vragen versneld in actie 

komen in de getroffen gebieden en boeren die grote schade hebben én graag willen 

stoppen te helpen met versnelde sanering? 

5. Volgens eigen zeggen stimuleert dit college de zoektocht naar kansrijke nieuwe 

economische functies en naar financieringsmogelijkheden voor sloop van VABs in 

een aantal gebieden. Bent u bereid om de zwaar getroffen gebieden, indien ze dit zelf 

wensen, mee te laten doen in de provinciale pilot? 

Wij vernemen graag en danken u voor de genomen moeite. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van het CDA, 
 
Marianne van der Sloot 
René Kuijken 


